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Raadsplein besluitvormend 
 
Vergadering d.d. 11 februari 2019 
Locatie Raadzaal 
Aanvang 19.30 
Eindtijd 21.00 
Voorzitter H.J. Meijer 
Griffier/secretaris A.B.M. ten Have 
 
Aanwezige leden Belt, Ruben van de, Ben Ali Ahlaq, Youcef, Bijleveld - 

Klaassen, Evelina, Boersma, Margriet, Bruggen, Claudia van, 
Bruggenkamp, Silvia, Campen, Thom van, Elfers, Leo, Elshof 
- Rook, Jolien, Finies, Norman, Geerling, Brammert, Hartman, 
Lennart, Hof, David, Klappe, Ron, Klundert - Schoenmacker, 
Annemee van de, Kok, Jolanda, Leest, Margriet, Mulder, 
Marcel, Mulder, Reinier, Nabers, Jan, Noorda, Eildert, Oude 
Egbrink, Mart, Paauw, Sonja, Pasman, Guido, Paus, Remko 
de, Pelman, Patrick, Raap, Jacob, Rikkert, Sylvana, Rots, 
Gerdien, Satoor de Rootas, Jeffrey, Slijkhuis, Jan, Sluijer, 
Bert, Spaans, Arjan, Stoorvogel - Bergman, Ruth, Wijnen, 
Hans, Willegers, Johran, Wolthof, Patty 
 

Afwezige leden Boer, Jan Wietse de 
 

  
 

1. Mededelingen  
- Bericht van verhindering van dhr. De Boer van de ChristenUnie. 
- Ingesproken wordt door mw. Gosker van ZwolleZien. Zij stelt de nieuwe stadsdichter 
voor. Dat is de heer Jeroen Kraakman, die vervolgens zijn eerste twee gedichten als 
stadsdichter voordraagt. 
- Ook wordt ingesproken door Sam Kwakkel namens een aantal betrokkenen bij het 
onderwerp culturele broedplaatsen voor jongeren. 
Wethouder Schuttenbeld antwoordt dat de doelstelling, zoals aangegeven, door de 
gemeente wordt onderschreven. Een reactie hoe het verder gaat volgt bij de 
beantwoording van de schriftelijke vragen, die over dit onderwerp zijn gesteld. 

2. Vaststelling agenda  
Met de voorgestelde agenda wordt ingestemd.  

3. Bekrachtiging geheimhouding  
Er zijn geen stukken ter bekrachtiging geheimhouding voorgelegd.  

4. Mondelinge vragen te stellen door raadsleden  
Vooraf stelt de voorzitter vast dat er over het fenomeen mondelinge vragen nog eens van 
gedachten gewisseld moet worden in het presidium en in de agendacommissie. 
- Vragen van de fractie van GroenLinks over de versteviging van de positie van de cliënt in 
het sociaal domein. 
Wethouder Sloots merkt op dat de minister in de zomer van 2018 heeft aangekondigd 55 
miljoen ter beschikking te stellen aan de gemeenten ter ondersteuning van de verbetering 
van de cliëntondersteuning. Die middelen, bestemd voor Zwolle, gaan we inzetten in 2019. 
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Van gemeentezijde wordt niet echt gevoeld voor het anoniem kunnen klagen, omdat 
daarmee ook het proces van hoor en wederhoor komt te vervallen. 
Bij de Perspectiefnota komt er een nadere uitwerking van de verdere invulling van de 
cliëntondersteuning. 
- Vragen van de fractie van de VVD over basisscholen Assendorp. 
Wethouder Van Willigen geeft aan dat in 2017 de gezamenlijke schoolbesturen een notitie 
hebben opgesteld hoe om te gaan met de nieuw- en verbouw van de basisscholen in 
Zwolle. De scholen waren daarbij in de lead. 
Onderdeel van dat plan was de unilocatie in Assendorp. Daarover is de nodige onrust 
ontstaan in Assendorp en daarom is besloten het eerder gestarte proces te stoppen en 
opnieuw te beginnen. Ook heeft inmiddels een van de betrokken schoolbesturen 
aangegeven niet te willen meewerken aan een unilocatie. 
Afgesproken is om nu opnieuw te gaan onderzoeken welke opties er voor Assendorp in 
beeld zijn, waarbij wel de financiële kaders, zoals vastgesteld door de raad in 2017, nog 
steeds leidend zijn. Dit wordt besproken in het Op Overeenstemming Gericht Overleg. De 
wethouder zal de raad over de uitkomsten er van informeren. 
- Vragen van de fractie van GroenLinks over meekoppelkansen voor natuurlijke oevers bij 
projecten Zwarte Water. 
Wethouder Anker antwoordt dat waar mogelijk ecologie en diversiteit bevorderd zullen 
worden en dus zeker naar meekoppelkansen gekeken zal gaan worden. Er zullen enkele 
nieuwe kades worden aangelegd, waarbij toch steen zal worden gebruikt, maar dat heeft 
te maken met de golfslag, waardoor zwaarder materiaal moet worden gebruikt. Wel wordt 
bij die nieuwe kades gekeken waar zgn. wilduittredeplaatsen kunnen worden gerealiseerd. 
Bij de Kop van Voorst zal hier ook naar worden gekeken, maar hier is Rijkswaterstaat eerst 
verantwoordelijk. 
- Vragen van de fractie van de ChristenUnie over Veilig Thuis. 
Wethouder Van Willigen antwoordt bekend te zijn met de beoordeling van de prestaties 
van Veilig Thuis IJsselland. Veilig Thuis rapporteert per kwartaal aan de gemeente. Vooral 
in het vierde kwartaal van 2018 zijn er problemen ontstaan. Toen is veel tijd en capaciteit 
gaan zitten in voorbereiding van de invoering van de nieuwe meldcode en zijn de 
wachttijden gaan oplopen. Desalniettemin is er in geval van crisis en nood 24 uur per dag 
en 7 dagen in de week hulp beschikbaar. Bij reguliere meldingen, die wel worden 
behandeld, is er wel sprake van prioritering. Om de problemen op te lossen is tijdelijk extra 
personeel ingezet en ook in de samenwerking tussen Veilig Thuis en bv de gemeente is en 
wordt extra winst behaald. Overigens handelt Veilig Thuis altijd eerst intern de aanvragen 
af voordat er wordt overgedragen naar bv het Sociaal Wijkteam. 
De verwachting is dat voor de zomer de wachtlijsten zijn weggewerkt, maar alleen als er 
geen onverwachte toename is van het aantal geweldsaangiften. 

5. Ingekomen stukken  
- Agenderingsverzoek van de fractie van de ChristenUnie, GroenLinks en Swollwacht om 
de informatienota Agenda en Ontwikkelingenbrief Publieke Gezondheid te agenderen voor 
een informatieronde. 
Met dit agenderingsverzoek wordt ingestemd. 
- Voor het overige wordt de lijst ingekomen stukken, inclusief de voorgestelde wijze van 
afdoening, vastgesteld 

6. Verordening re-integratie Participatiewet, IOAW, IOAZ gemeente Zwolle 2019  
- Amendement 6-1 van de SP en de PvdA over Experiment op basis van vrijwilligheid. 
Voor het amendement stemmen de fracties van de SP en de PvdA, de overige fracties 
stemmen tegen. Het amendement is verworpen. 
- Amendement 6-2 van de SP over Geen wachtlijst voor beschut werk. 
Voor het amendement stemt de fractie van de SP, de overige fracties stemmen tegen. Het 
amendement is verworpen. 
- Amendement 6-3 van de SP over Vergoeding verwervingskosten niet maximeren. 
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Voor het amendement stemt de fractie van de SP, de overige fracties stemmen tegen. Het 
amendement is verworpen. 
- Motie 6-4 van de SP over Maximaal is niet de norm. 
De fractie van de VVD stemt tegen de motie, de overige fracties stemmen voor. 
De motie is aangenomen. 
- De fractie van de SP stemt vervolgens tegen het voorstel, de overige fracties stemmen 
voor.  
Het voorstel is aangenomen. 

7. Vaststelling bestemmingsplan Buitengebied - IJsselzone, Windesheim, herziening 2  
Met algemene stemmen aangenomen.  

8. Veiligheidsvisie 2019-2022  
- Motie 8-1 van VVD en CDA over Stand van de Veiligheid. 
De fracties van de SP, PvdA en D66 stemmen tegen deze motie, de overige fracties 
stemmen voor. De motie is aangenomen. 
Het voorstel wordt vervolgens met algemene stemmen aangenomen. 

9. Evaluatie programma en beëindiging subsidieregeling Beter Benutten Zwolle Kampen 
Netwerkstad  
Met algemene stemmen aangenomen.  

10. Wijzigingsverordeningen belastingen 2019  
Met algemene stemmen aangenomen.  

11. Moties Vreemd aan de orde van de dag  
Er zijn geen moties ingediend.  

12. Sluiting  
De voorzitter sluit de vergadering om 20.45 uur.  
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